
 

  

                                    RÉTE  KÖZSÉG    ÖNKORMÁNYZATA 

Szám: 2019                                                                                   Réte, 2019.09.19. 

 

                                                 J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

                  Az Önkormányzat  üléséről, amelyre 2019. szeptember 19- én  

                                     került sor a községi hivatal üléstermében 

                                      

Jelenlévők: 

Polgármester                                        PaedDr. Metzner Zoltán,MBA 

Képviselők:                                           Michal Bačinský 

                                                              Gyurcsi Erzsébet 

                                                              Mgr.Gyurcsi Pomichal Mária 

                                                               Kiss Zoltán 

                                                               Kvál Tibor 

                                                               PaedDr.Kovács Erika,PhD. 

                                                               Neszméry Előd 

                                                               JUDr. Ondrus Peter , PhD. 

                                                               Sándor Nemes Erzsébet 

                                         Főellenőr :                                            Mgr. Tomovič Mária        

 

A polgármester megállapította, hogy a képviselőtestület a meghatározott határidőn belül 

ült össze. 9 tagú testületből  9-en vannak jelen, tehát a képviselőtestület határozatképes. 

A testület napirendje: 

1. Határozati  javaslat teljesítése 

2. A község 2019-es költségvetés I. félévi teljesítése 

3. A helyi oktatási intézmények oktató- nevelői tevékenységről szóló  

jelentés  a 2018/2019-es tanévről 



4. A 2/2016-os sz. ÖR 1/2019-es függelék ,amely meghatározza az óvodák és 

alapiskolák költségvetéseihez való részleges hozzájárulás összegét és módját 

5. Egyéb   

6. Határozati javaslat 

 

A polgármester Gyurcsi Erzsébetet  és Mgr.Gyurcsi Pomichal Máriát javasolta jegyzőkönyv- 

hitelesítőknek, JUDr.Ondrus Peter,PhD, Sándor Nemes Erzsébetet és Bačinský Michalt .,   

a javaslati bizottságba,  Kvál Violát pedig jegyzőkönyvvezetőnek.   

  

1. Határozati  javaslat  teljesítése 

 Valamennyi konkrét feladat teljesítve volt. 

A képviselőknek hozzászólásaik nem voltak.. 

Szavazás: jelenlévők : 9   mellette :  9   

                                        

2. A község 2018-as költségvetés I.félévi teljesítése 

A polgármester felkérte a község könyvelőnőjét a beszámoló előterjesztésére. 

Kvál Viola megjegyezte ,hogy a képviselők a meghívóval együtt kézhez kapták 

a költségvetés teljesítését, így tudják, hogy a bevételi rész 62 % -ra van teljesítve.  

Ezekben a napokban fizetik az adók 2. részét a földbérlők-kisgazdák, valamint a lakosok a 

sírhely illetéket.  

A kiadási rész 42%-ra van teljesítve. A beruházi kiadások a III. negyedévben kerülnek  

kimutatásra, ugyanis a munkálatok a nyári hónapokban fejeződtek be. 

Az írásbeli anyag a jegyzőkönyv része. 

A képviselők megvitatás után egyhangúlag tudomásul vették a község 2019-es költségvetés 

I.félévi telesítését. 

Szavazás: jelenlévők :  9    mellette :  9 

 

3. A helyi oktatási intézmények oktató-nevelői tevékenységéről szóló jelentés 

a 2018/2019-es tanévről. 

 



A polgármester előterjesztette az óvoda és a két alapiskola igazgatóinak a jelentését  

a 2018/2019-es tanévről. A jelentést az igazgatónők dolgozták ki és az iskolai 

tanácsok tárgyalták meg. 

 

Megvitatás után a képviselő testület egyhangúlag tudomásul vette a helyi oktatási 

intézmények oktató-nevelői tevékenységéről szóló jelentést a 2018/2019-es tanévről. 

   

          Szavazás : jelenlévők:  9   mellette :  9 

 

4. A 2/2019-os sz. ÖR 1/2019-es sz. függelék ,amely meghatározza az óvodák és        

alapiskolák költségvetéseihez való részleges hozzájárulás összegét és módját 

 

A polgármester ismertette a képviselőkkel , hogy a törvény értelmében változtak a 

fizetési sávok ,melyek meghatározzák a részleges hozzájárulás összegét ezért kell 

a függelék. A főellenőr javasolja a novemberi ülésen új önkormányzati rendeletet, 

amelybe  be lesz dolgozva az únv.ingyen ebéd,ahol az állam fizet 1,20 € 

a különbözetet pedig a szülő. 

 

A képviselők egyhangúlag jóváhagyták a2/2016-os sz.ÖR 1/2019-es sz. 

függelékét,amely meghatározza az óvodák és alapiskolák költségvetéseihez való 

részleges hozzájárulás összegét és módját. 

 

Szavazás: jelenlévők:  9  mellette : 9. 

 

5. Egyéb 

 

a. A polgármester előterjesztette megtárgyalásra a sportpálya bérlésére szóló bérleti 

szerződést a Réte község és a HM Events s.r.o Hurbanova14, Senec között 

meghatározott időre 2029.szeptember 1-ig 1 euróért .A tárgyaláson szerződés 

előkészítésén jelen volt Kiss Zoltán képviselő a Mgr.Tomovič Mária főellenőrnő is. 

Szerződés megírásában pedig JUDr.Peter Ondrus,Phd. képviselő nyújtott segítséget.  

 

A képviselőtestület egyhagúlag jóváhagyta a bérleti szerződést Réte község és a HM 

Events s.r.o ,903 01 Senec, Hurbanova 14 között sportpálya bérlésére.  

 

Szavazás:  jelenlévők : 9  mellette : 9 

 

b. A polgármester előterjesztette , Varga Ján és felesége ,903 Senec,Jesenského 2 

kérvényét a községi telek megvásárlására. 



A polgármester a kérvényhez hozzáfűzte,hogy érvényben van a120/OZ-2017-es 

sz.önkormányzati rendelet, melynek értelmében a telek megvásárlása el volt halasztva 

az A11-ÚB terület  rendezéséig. 

 

A képviselők egyhangúlag megállapították, hogy Varga Ján és felesége által 

ismételten benyújtott kérvénye a községi telek megvásárlásáról jelen időben 

tárgytalan,mivel érvényben van a120/OZ-2017-es sz.önkormányzati határozat. 

 

           Szavazás : jelenlévők : 9  mellette: 9 

          

c. A polgármester ismertette a képviselő testületet, hogy a „Slovo života“ nem kívánja 

a bérleti szerződést meghosszabítani a régi tüzoltó  szertár épületére. A bérleti 

szerződés 2019.június 30-val lejárt. Az épületet átvettük , 90 %-ra rendben is van , 

csak a hátsó részt kell kicsit felújítani. Azt javaslom ,hogy a novemberi ülésen 

a költségvetésben különítsünk a felújításra bizonyos összeget és tartsuk meg a község 

szükségleteire. 

A polgármester a továbbiakban ismertette az elvégzett munkálatokat, elkészült 

a konyhai étkezde, feújítottuk a szociális berendezést az óvodában, amihez a megyétől 

is kaptunk pénzt.Elkészült a vasút melletti parkoló,járda az únv. Angyalföldön és 

a Gabi vendéglő előtt, valamint megjavítottuk az útszélét a Dudíkék előtt is.Mindenki 

tudja és látja, hogy  kicseréltük a közvilágítás lámpáit az egész faluban.Ami még vár 

ránk az a multifunkciós pálya , a közlekedési táblák kicserélése és az út  Gurab fele, 

ahol a földügyi hivataltól várjuk a delimitálási jegyzőkönyvvet és a tulajdonjogokoat 

kell rendeznünk.  

 

d. Kiss Zoltán –ezúton fejezem ki köszönetemet az ÖTT egyesületnek  

a gyors  mentésért , valamint mindenkinek, aki segítségét nyújtott a nyáron végzett 

munkálatoknál. Egyben javaslom az információs tábla kicserélését a Gabi vendéglő 

előtt. 

 

  5. Határozati javaslat 

     JUDr.Peter Ondrus,PhD. előterjesztette   a határozati javaslatot. 

     

 

      A polgármester megköszönte a részvételt és berekesztette az ülést. 

 



 

                                                                             

 

                                                                                   A község polgármestere: 

                                                                             PaedDr. Metzner Zoltán, MBA 

 

Hitelesítők:  

                      ....................................................       ....................................................... 

                      Gyurcsi Erzsébet                                       Mgr.Gyurcsi Pomichal Mária          

      

Jegyzőkönyvvezető: Kvál Viola           

    

                            


